
Kallelse till alla medlemmar:

 ÅRSMÖTE 2025
Tisdagen 25 mars 2025, kl 18-20

Studiefrämjandet, Ljusbärargatan 2, 3 tr. Uppsala

Välkommen att delta i föreningens årsmöte! 

Vi ska berätta om föreningens gångna år, och vad som 
händer under det kommande året. 

    Vi bjuder på smörgåstårta, dryck, och får besök av  
Maria Trost från Uppsala Stadsteater.

Medlemsutskick nr 1. 2025

Anmälan:
Senast tisdagen 18 mars

Till uppsala@autism.se 
Märk mailet med ”Årsmöte" 

Uppge namn på alla som vill komma 
OBS! Kom ihåg att anmäla allergier.

 

Kvällens program:
18:00 Årsmötesförhandlingar
18:45 Vi äter smörgåstårta
19:00 Årets gäst
20:00 Slut för kvällen



Årsmöte för föreningen Autism Uppsala Län 

Tid: Tisdag 25 mars 2025 Kl. 18.00

Plats: Studiefrämjandet, Uppsala

Förslag till dagordning:

§ 1 Val av ordförande och sekreterare till mötet
§ 2 Val av två justeringsmän
§ 3 Fastställande av dagordningen
§ 4 Mötets behöriga utlysande
§ 5 Föredragning och behandling av styrelsens 
verksamhetsberättelse och årsredovisning
§ 6 Föredragning av revisionsberättelse
§ 7 Fråga om fastställande av resultat- och balansrapport
§ 8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen
§ 9 Fastställande av medlemsavgifter och budget
§ 10 Val av ordförande för föreningens styrelse
§ 11 Val av övrig styrelse och suppleanter
§ 12 Val av två revisorer
§ 13 Val av valberedning
§ 14 Övriga frågor



Kom och träffa kvällens gäst: 

Maria Trost 
Uppsala Stadsteater

Maria Trost på Uppsala Stadsteater anordnar anpassade   
föreställningar så att upplevelserna ska vara tillgängligt för fler.

Relaxed Performance är en mycket omtyckt metod, som   
arbetats fram med NPF:are runtom i världen. Maria gästar oss 
för att berätta om Relaxed Performance och samla in förslag och 
tankar om vilka föreställningar som intresserar oss! 

Se en kort film med Maria och undersök funktionerna på   
Stadsteaterns hemsida: 
www.uppsalastadsteater.se/relaxed-performance 



Verksamhetsberättelse 2024

Medlemsaktiviteter
Medlemstidning
Har utkommit med 5 stycken utskick. 3 st tidningsnummer och 2 st särtryck med inbjudan.
Nr 1. Inbjudningar till: Legoträffar, sportlov samt påsklov. Inbjudan till Äventyrsbad på Fyrishov, samt tips 
om andra kommande evenemang under vinter/vår 24.
Nr 2. Inbjudan till årsmötet och verksamhetsberättelsen
Nr 3.(Tidning) Minnen från hösten/vintern2023-2024: Bilder och text från bl.a Halloween, djurträffarna i 
Östervåla, årsmötet 2024, äventyrsbad på fyrishov,  pyssel- och julmiddagarna, Lego-träffar, Vinterlägret i 
Järvsö. Annonser om kommande aktiviteter. 
Nr 4. (Tidning) Minnen från sommaren 2024: Bilder från bl.a. sommarhäng för vuxna, två dagläger på 
Ekolnsnäs, långhelg i Främby Udde, sommardag på Tallkrogen, djurträffar i Östervåla, upplevelser på 
Skansen. Utflykt till Dalkarlskärret. Några korta intervjuer av styrelsemedlemmar, samt en massa annonser 
om kommande aktiviteter till höst/vinter.
Nr.5 (Tidning) Minnen från hösten 2024. Utflykt under halloween till Järvsö, lek på Funplays, eftermiddagar 
med skönhetstema, och annonser om kommande aktiviteter.

Övriga inslag i medlemstidningarna har varit bl.a: Ordförande har ordet, Samverkan med Habiliteringen, 
Särskolan, Grundskolan, BUP, LSS-rådet och Uppsala kommuns funktionsrättsråd, Stinas tankar, Boktips, 
Rapporter samt Kanslinytt m.m.

Föreningens hemsida finns på www.autism.se/uppsala.
Föreningen har en egen grupp på Facebook för snabb information.
Föreningens kontakttelefon används flitigt av både medlemmar och ev. blivande medlemmar. Mobilnumret 
finns i medlemstidningen och på hemsidan.

• I januari inbjöds medlemmar till julgransplundring på Ekolnsnäs med dans runt granen, korv med bröd, 
fika och fiskedamm.

• I februari och november bjöd föreningen på bad på Fyrishov efter stängningstid (19.00–21.00) bara för 
våra medlemmar i alla åldrarna då det är mycket lugnare och lägre ljudnivå.

• Legoträffar på Ekolnsnäs under sportlovet och påsklovet.
• I mars bjöd föreningen in till ett vinterläger i Järvsö med skidåkning och samkväm. 8 familjer deltog. 
• I juni ordnade familjen Sterno tillsammans med experter från Entomologiska föreningen en medlem  

sutflykt till Dalkarlskärret. Barn och vuxna skådade fåglar och håvade smådjur från kärret.
• I juni och augusti bjöd föreningen in till dagläger på Ekolnsnäs. På programmet fanns pyssel med färg 

och pärlor, såpbubblor, trollkarl, prova-på-cirkus, grillad hamburgare och korv, och glassfrossa, och på 
augustilägret fick vi besök av vårdhäst.

• I juni bjöd föreningen sina medlemmar på en bussutflykt till Skansen i Stockholm. Föreningen bjöd på 
bussresan, inträde till Skansen och inträde till Skansenakvariet.

• I juli anordnade föreningen sommarläger i stugbyn Främby udde strax utanför Falun. 17 familjer deltog 
och det bjöds på grillkväll, bastubad och glassfrossa. 

• I juli besökte vi Lugnets Djurhem under två tillfällen.
• I juli bjöds medlemmarna på en sommardag på FUB-gården Tallkrogen. I den lugna miljön bjöds sol, 

bad, fiske, båtflottetur, lek och grill-lunch i det fria.



• I augusti bjöd föreningen in till sommarhäng för ungdomar och vuxna med autism. Det bjöds på  
grillbuffé och musikunderhållning med DJ och deltagarna kunde umgås, lösa ”brainteasers”, spela  
utomhusspel och njuta av naturen.

• I augusti bjöd föreningen tillsammans med FUB Uppsala/Knivsta på bussresa och subventionerat inträde 
till Allsång på Skansen.

• I oktober bjöd föreningen sina medlemmar på en lekträff och fika på Funplays. Föreningen bjöd på 
inträdet och fika. I november bjöd föreningen sina medlemmar på ett läskigt besök till Halloween på 
Furuvik. Föreningen bjöd på inträdet till parken.

• I november anordnade föreningen en eftermiddag med skönhetstema på Fyrisgården där   
medlemmarna kunde bli stylade i håret av en frisör, tillverka eget badsalt och parfymroller och fika  
tillsammans.

• I december bjöd föreningen medlemmar till två tillfällen med julpyssel och stort julbord på Ekolnsnäs.
• Föreningen har haft två dataspelgrupper (barn 8-13 år och ungdomar 13-19 år) med ledare på GCA, Allis 

under året. Totalt 8 träffar för den yngre gruppen och 7 träffar för de äldre. Deltagarna hade möjlighet 
att prova fler aktiviteter än dataspel, och föreningen bjöd på fika.

Intressepolitiskt arbete (påverkansarbete)
• Deltagande i förmöte med Funktionsrätt Uppsala inför varje LSS-råd (4 gånger)
• Representation i Uppsala kommunens LSS-råd för personkrets 1. 4 möten under året. 
• Deltagande i Regionens LSS-inflytandegrupp som är en referensgrupp för frågor inom området  

funktionsstöd, med fokus på intellektuell funktionsnedsättning (IF). Gruppen har bidragit med  
erfarenheter på färdtjänsten i olika forum inför regionens övertagande. Infoteket har fått förslag på hur 
skyltningen för att komma dit kan bli tydligare. Habiliteringen har fått hjälp med att göra texten på 1177 
tydligare och enklare.

• Deltagande i panelsamtal ang. psykiatrins roll inom samsjuklighet. Anordnat av Hjärnkoll tillsammans 
med Infoteket.

• Deltagande i inflytandedag på Uppsalas stadshus, anordnad av Vänsterpartiets kommunalt invalda
• Deltagande i plattform för psykisk ohälsa anordnad av Hjärnkoll, tillsammans med ett 30-tal andra  

föreningar, organisation och aktörer, bl a Studenthälsan och Uppsala kommun (2ggr)
• Deltagande i Autism Sveriges påverkansplattform ”Arbetsmarknad” (online)
• Deltagande i omsorgsnämndens dialogforum (Uppsala kommun)

Övrigt påverkansarbete 

• I februari skrev föreningen en skrivelse till Autism Sverige om hur visitationzoner kan påverka autistiska 
personer vilket resulterade i att Autism Sverige lyfte perspektivet på riksnivå. 

• I september uttalade sig föreningen i UNT ombrister i utbildningsförvaltningensutredning inför en 
planerad omorganisation av närvarokoordinatorer och på pekade vilka konsekvenser ett ogenomtänkt 
beslut skulle kunna få elever med problematisk skolfrånvaro. 

• I september skrev föreningen tillsammans med Attention till utbildningsnämnden och bad dem inte 
besluta om ny organisation av närvarokoordinatorer eftersom föreningar inte fått information och chans 
till dialog.

• I oktober skickade föreningen tillsammans med Attention ett brev till utbildningsnämnden i Uppsa-
la angående nedskärningar på Videskolans resursenhet och uppmanade till att lyssna på den  
protesterande personalgruppen att återställa det sänkta resursenhetsbeloppet för elever med autism 
som drabbat både Pilskolan och Videskolan. 

• Föreningen har en representant i Fritid för allas expertgrupp. Möten hölls i januari, april och oktober. 
Föreningens har samlat in synpunkter från medlemmar om kulturaktiviteter och lämnat in en  
sammanställning som visar på hur kulturaktiviteter behöver bli mer autismtillgängliga.



Samverkansarbetet

 Region Uppsala
• I februari, maj och september deltog föreningen i BUPs brukarrådsmöte. Föreningen har tillsammans 

med Attention fortsatt fokus för bättre tillgänglighet för autism inom barn och ungdomspsykiatri samt 
att ingen ska ”falla mellan stolarna” mellan Habilteringen, BUP och primärvård. 

• Två video-möten med Habilitering och Förskolan Uppsala kommun ang. deras samarbetsavtal, eftersom 
vi fann det bristfälligt och ingrep innan beslutet gick igenom.

• Möte med region Uppsala ang. avvecklingen av Närvårdsteamet för att utveckla ett nytt system för 
tidigt stöd och rådgivning (flera tillfällen)

• Möte med region Uppsala ang. uppföljning av nya systemet för tidigt stöd och rådgivning som imple-
menterades 1:a September.

• Föreningen har lämnat synpunkter på och samverkat med habiliteringen och Uppsala kommun kring 
VIS-dokumentet Lokal samverkan kring förskolebarn med autism. Dokumentet är en övergripande rutin 
som ska gälla i alla kommuner i länet. Samverkan avsåg den lokala rutinen för Uppsala kommun.

• Samverkan med Överförmyndarnämnden tillsammans med Funktionsrätt Uppsala kommun,FUB, IFS 
(del av Schizofreniförbundet) och OCD-förbundet sker två ggr/ år. Frågan om vilka krav en huvudman 
kan ställa på sin gode man och skillnader och likheter mellan kontaktperson (enligt SoL eller LSS) och 
god man har diskuterats.

• Samverkan med Habiliteringen sker fyra ggr/år tillsammans med FUB, Attention och RBU. Frågor som 
diskuterats är övergången mellan barn och vuxen, utskrivning och återinskrivning, stöd från dietister 
och intyg.

 Uppsala kommun
• Föreningen har en representant i Uppsala kommuns Funktionsrättsråd, och deltagit i årets möte som 

var i mars, maj, oktober och december. Funktionsrättsrådet arbetar för att skapa dialog, ömsesidig in-
formationsspridning och opinionsbildning inom områden som rör personer med funktionsnedsättning. 
Rådet består av representanter från kommunen samt Funktionsrätt. uppsala kommun. Några av årets 
teman har varit ett liv i rörelse, att åldras med funktionsnedsättning, kommunikation och funktionsrätts-
rörelsens historia, nutid och framtid. 

• Video-möte med Anna Hazard på omsorgsförvaltningen, ang. Uppsala kommuns lärportal för anställda.
• Möte med aktivitetshuset Allis (Uppsala kommun) för att planera förstärkning av deras NPF-kompetens.
• Föreningen har haft en representant i styrgruppen för projektet “Relationer som funkar” i samarbete 

med FUB och med finansiering från Allmänna arvsfonden. Projektet avslutades i mars 2024 och ur pro-
jektet har bland annat kommit appen DigiVi och en materialdatabas.

• Föreningen har deltagit i arbetet med att uppdatera handlingsplanen för Uppsala kommuns Program för 
full delaktighet för personer med funktionsnedsättningar.

• Deltagande i referensgruppen för ”Funkiscentralen – Ge makten vidare 2,0” som är en daglig verksam-
het där deltagarna arbetar med att stärka LSS-målgruppens inflytande. Aktuella frågor under året har 
varit ekonomiska nedskärningar på daglig verksamhet, information inför EU-valet och LSS 30 år. Delta-
garna besöker andra dagliga verksamheter och fångar upp frågor och synpunkter från deltagarna där.

• En styrelsemedlem har deltagit i brukarrevisionsverksamheten i Uppsala. Brukarrevisioner är en del av 
kvalitetsarbetet och tar tillvara brukarnas erfarenheter genom intervjuer. Både LSS-bostäder, serviceba-
ser och dagliga verksamheter har reviderats under 2024.

• I januari, mars, maj, september och november deltog föreningen i Dialogforum-elever med behov, som 
anordnas av utbildningsförvaltningen. Där diskuterades bl.a. akutsskolor-diciplinära åtgärder, distansun-
dervisning,grundskolans centrala elevhälsoresurser, resursenheter och närvarokoordinatorernas omor-
ganisering och vikten av en fungerande lösning för Kajans elever med NPF som plötsligt stod utan skola! 



• I januari och september deltog föreningen i samverkansmöten för anpassad grundskola och anpassad 
gymnasieskola. Lokalfrågor, bättre information till föräldrar inför ombygnationer och flytt, satsning på 
arbetsplatsbelagt lärande(APL), utbildningför elevassistenter, bemötande och utemijö för anpassad-
grundskolaärnågrasakersom diskuterats. 

• I februari deltog föreningen i dialogmöte om Grundskolan med representanter från utbildningsnämnd, 
utbildningsförvaltningen, grundskolechef, Funktionsrätt och föreningar. Några punkter var samhällspla-
cerade barn, närvaroarbete, distansundervisning, akutskolor i förhållande till resursenheter. Föreningen 
framförde att tillgång till små grupper och resursenheter behöver bli bättre.

• I april deltog föreningen i ett möte med utbildningsförvaltningen och utbildningsnämndens ordförande 
inför att kommunen skulle förbättrawebbsidan”hitta och jämför”.

• I april deltog föreningen i dialogmöte om gymnasieskolan med representanter från utbildningsnämnd, 
utbildningsförvaltning, gymnasiechefen, Funktionsrätt och föreningar. Möjlighet till särskilt stöd och 
anpassningar i gymnasiet ochviktenavattUppsala startar fler program i liten klass med tillräckliga autis-
manpassningar var några saker som lyftes. 

• I maj deltog föreningen i Funktionsrätts möte med styrandepolitiker ochföreningar.Temat var Dialog om 
att skapa bättre förutsättningar för fungerandeskolaförelever med funktionsnedsättningar. 

• I maj deltog föreningen i Tematräff ”Kollektivtrafik och färdtjänst”anordnat av Funktionsrätt Uppsala 
kommun. 

• I september deltog föreningen i ett möte om utemiljö på resursenheter med verksamhetskontroller från 
utbildningsförvaltningen.

• I oktober deltog föreningen i ett möte med Funktionsrätts, föreningar, representanter från utbildnings-
nämnd och förvaltning. Mötet handlade om omorganisation av närvarokoordinatorer och var ett resul-
tat av föreningens och Attentions protester mot att man inte involverat varken målgruppen elever och 
 föräldrar eller brukarföreningar i ärendet. 

• I november deltog föreningen i dialogmöte om förskola med representanter från utbildningsnämnd,  
utbildningsförvaltning, förskolechefen och Funktionsrättsföreningar. Kompetenshöjningar, övergångar 
och samarbete med barnhälsan var några punkter på mötet. 

Nätverkande
• Samarbetssamtal med Studiefrämjandet Uppsala, verksamhetsutvecklare Wilma Jonsson (aug)
• Samarbetssamtal med Infoteket, verksamhetschef Elin Lindberg (aug)
• Deltagande på Engagemangsmässa i Blåsenhus, anordnad av Volontärbyrån 
• Nätverksträff med Fritid För Alla, med fokus på fysisk rörelse och hur föreningar bättre kan samarbeta 

för att skapa egna och tipsa om varandras aktiviteter
• Deltagande i Fritid För Alla-dagen, anordnad av nätverket Fritid För Alla
• Deltagande på Engagemangsmässa i Blåsenhus, anordnad av Volontärbyrån
• Deltagande i LSS-bostadsinitiativet ”Kafferepet” där psykolog Bo Heljskov-Elvén tillsammans med 

anpassat boende-företaget Emrahus presenterar sina modeller och samarbeten med andra kommuner



Kurser, konferenser, utbildningar och övrigt

• I april deltog föreningen i ett seminarie om LSS-bostäder som hölls på UKK.
• I maj deltog föreningens skolombud i ett möte med AutismSverigesochrepresentanter från övriga di-

strikt. Mötet handlade omskolfrågor inomAutismSveriges nya intressepolitiska plattform. 
• I november deltag föreningen i AutismSveriges skolombudsmöte. 
• Representation vid Autism Sveriges förbundsträff
• Deltagande i Autism Sveriges Rikskonferens om LSS 30 år. Flera av föreningens medlemmar bidrog till 

programmet med filmer om vad LSS betyder för dem.
• Föreningen har i samarbete med Stadsbiblioteket startar NPF-klubben på Läsfabriken (Stadsbibliotekets 

barnavdelning) för en grupp om sex barn i åldern 8-12 år. Klubben har träffats tre gånger under hösten.
• Deltagande i FUB:s webbinarier på temat LSS 30 år. Ämnen som berördes var Hårdare bedömningar 

inom LSS, Rättsosäkerhet, Anhörigas situation och Varför har vi trots 30 år inte uppnått syftet med 
lagen.

• Deltagande i konferensen Nationell samling för delaktighet: Internationella funktionshinderdagen 2024 
som anordnades av Länsstyrelserna och Myndigheten för delaktighet där man bl a tog upp FNs gransk-
ning av hur Sverige lever upp till Konventionen om rättigheter för personer med funktionsnedsättning

Stýrelsen har sammanträtt 11 gånger under åter och har bestått av:Styrelsen
Ordinarie ledamöter

Ordförande Lena Lunde
  uppsala@autism.seppsala@autism.se

Vice ordf. Johanna Lindholm
  johanna_lindholm00@hotmail.com

Sekreterare Cecilia Götmar
  cissielia@yahoo.com
Kassör  Nask Dzay
  nask.dzay@hotmail.com
Ledamot Birgitta Anér
  birgitta.aner@telia.com  

  Annie Mattsson
  annie.mattsson@gmail.com

  Jonas Wik
  jonas.b.wik@gmail.com

Suppleanter Sofie Sander
  sofie_sander@hotmail.com

  Charlotta Fagerberg
  fagerberg.charlotta@gmail.com

  Michaela Karlström
  michaelak74@gmail.com

  Stina Nilsson
  stinastankar@gmail.com  

  Razvan Radu
  raz415@outlook.com
  Susanne Söderberg-Wickström
  susanne.soderbergw@gmail.com



 Autism Uppsala län 2024  
   

        BALANSRÄKNING  
   
 Tillgångar   2023  2024
 Plusgiro   145 861 153 721
 Förutbetalda kostnader 725  64 800
 Summa tillgångar             146 586 218 521
   
 Skulder  
 Kortfristiga skulder  15 000  0
 Summa skulder    15 000  0
   
     2023  2024
 Eget kapital  
 Ingående balans  378 888 131 586
 Årets resultat   −247 302 86 935
 Summa eget kapital  131 586 218 521
   
 Summa skulder & eget kapital 146 586 218 521
   

       RESULTATRÄKNING  
   
 Intäkter                                2023  2024

 Medlemsavgifter   59 510  65 580
 Bidrag                     249 104 303 440
 Kurser och läger  54 120  85 500
 Gåvor    0  1 000
 Försäljning pins  0  1 140
 Summa intäkter           362 734 456 660
   
 Kostnader   2023  2024
 Arrangemang   200 662 100 842
 Kurser och konferenser 8 125  5 557
 Läger    277 369 114 807
 Bad    1 164  18 845
 Administration, möten 17 885  34 885
 Medlemsavgifter  1 200  1 200
 Lokalhyra   8 983  8 257
 Förrådshyra   8 469  9 013
 Förbrukningsm. & -inv. 18 864  8 047
 Bankkostnader  2 254  2 245
 Utskick (Tidning mm)  51 495  61 226
 Övrigt    13 566  4 801
 Summa kostnader  610 036 369 725
   
 Resultat   −247 302 86 935





När vi söker bidrag
 ”Barn, ungdomar och vuxna med autism har som många andra med någon form av funktionshinder  
begränsade möjligheter till en meningsfull fritid. Olika former av fysisk aktivitet, kulturella evenemang och 
idrott är ofta bra verksamheter för personer med autism. Dessutom har familjer, föräldrar och syskon stort 
behov av att träffa andra som är i samma situation. Svårigheterna i att hitta bra fritidsaktiviteter ligger i 
funktionsnedsättningen utifrån att personer med autism har mycket svårt att samverka och umgås med 
många människor samtidigt och i stojiga offentliga miljöer. Många med autism har svårt att överhuvudtaget 
kommunicera och samspela med andra människor. Det krävs mycket träning och även förståelse från om-
givningen. Det är inte lätt för en enskild familj att exempelvis åka till fjällen eller annan semesterort och åka 
skidor eller utöva andra fritidsaktiviteter utan stöd och avlastning.”

Så här brukar vi uttrycka oss när vi ansöker om bidrag för att vi från föreningens sida ska kunna anordna 
olika aktiviteter för våra medlemmar.
Vi ansöker om bidrag från olika stiftelser och fonder och från Uppsala kommun och Region Uppsala.
Ibland får vi också bidrag i form av olika donationer.
Det är tack vare dessa bidrag och donationer och allt vårt ideella arbete som vi kan anordna de aktiviteter 
som vi beskriver här i vår verksamhetsberättelse.

Bidrag och gåvor under året

Erhållna bidrag 2024
Från Region Uppsala    195 000 kr
Från Uppsala kommun   59 440 kr
Från Socialstyrelsen        49 000 kr
Totalt                               303 440 kr

Gåva 2024
Från Kate Dabrowska        1 000 kr

Stort tack till er som stödjer oss!

Budget 2025
Autism Uppsala län
Intäkter:
Medlemsavgifter  65 000
Bidrag    430 000
Avgifter läger   80 000
Summa:  575 000

Utgifter
Kurser, konferenser  5 000
Läger & bad   260 000
Möten    40 000
Övriga arrangemang  187 000
Medlemsavgifter  3 000
Tel., bank, förråd, etc. 20 000
Tidning och info  60 000
Summa:   575 000

 När våren går över i sommar är vi välkomna 
att besöka Lugnets Djurhem! Du kan anmäla 
intresse redan nu, eller höra av dig till
uppsala@autism.se med frågor om djuren 
och vad våra djurträffar innebär.
Datum och detaljer presenteras i föreningens 
facebook-grupp senare i vår. Lugnets Djurhem finns på instagram, facebook 

och hemsidan: https://lugnetsdjurhem.se

Ett tips på aktivitet framöver:
  Djurträff på Lugnets Djurhem



Sommardagar på Falun Strandby Sommardagar på Falun Strandby 
på Främby Uddepå Främby Udde

Var: Falun Strandby ligger på Främby Udde 4 km utan-
för Falun vid sjön Runn

När: Torsdag 17 juli till söndag 20 juli 2025

Vad ingår: Föreningen har hyrt ett antal stugor med 
4+1 bäddar och de är utrustade för självhushåll. Två 
sovrum varav ett med dubbelsäng. Komplett utrustat 
kök. Allrum med TV och Internet med WiFi, helkaklat 
badrum med dusch. Stor och fin veranda med 
utemöbler. Självhushåll med möjlighet att göra tillägg 
för städning och hyra av  handdukar och sängkläder.

Föreningen bjuder varje familj en gång på: En hyra av 
en kajak eller surfbräda. Ett  besök i bastun. 
Föreningen bjuder även på Välkomstfika, Grillafton 
samt Glassfrossa. 

Torsdag 17 juli till söndag 20 juli

Vad gör man där: Föreningen erbjuder inte några led-
sagare på lägret. Alla deltagare roar sig med sin familj 
eller med egna assistenter. Det finns en badstrand på 
området  med bryggor och även flertal andra 
badplatser vid Runn och andra kringliggande
sjöar. 

Finns restaurang/café i Strandbyn och promenadstråk 
i närområdet.

Avgift: 2.500 kr per stuga (max 5 personer) betalas ef-
ter bekräftelse men före lägret.

Mer information kommer efter anmälan!

Anmälan
Senast söndag 30 april

Till uppsala@autism.se 
Märk mailet med titel "Falun"
Ange namn och ålder på alla. 

(alla i familjen måste vara medlemmar som 
huvudmedlem eller familjemedlem

med undantag för ledsagare/stödperson/assistent)

Avgift: 2.500 kr per stuga (max 5 personer) 
betalas efter bekräftelse men före lägret.

Autism Uppsala län
Kungsgatan 64, 753 41 Uppsala
uppsala@autism.se


